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RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2024.gada 8.februārī Nr. 3 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:20 
Sēde atklāta plkst. 09:32 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts 
Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Guntis 
Rasims, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs (no plkst.9:32 līdz plkst.9:34 un no 
plkst.9:37 līdz plkst.10:03), Deputāts Jānis Freibergs (no plkst.9:48 līdz plkst.10:03), 
Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Inta Brence, Deputāts Vilis 
Deksnis, Deputāts Guna Popova, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Felicija 
Leščinska, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Aivars Buharins. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Aija Kiserovska – personīgi iemesli. 
 

Darba kārtībā: 
 
1. Par valsts vietējo autoceļu posmu pārņemšanu Viļānu pagasta Jaunviļānos. 

2. Par publiskās ūdenstilpes - Meirānu ezera - daļas nomas tiesību nomas līguma noslēgšanu. 

3. Par Feimaņu ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam. 

4. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7856 006 0530 
Griškānu pagastā. 

5. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7862 010 0115 
Kaunatas pagastā. 

6. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7870 003 2017 
Maltas pagastā. 

7. Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 
7850 008 0261 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību 
apvienošanu Dricānu pagastā. 

8. Par rezerves zemes fondā ieskaitītas zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7862 002 0307 
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reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību apvienošanu Kaunatas 
pagastā. 

9. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" Silmalas 
pagastā. 

10. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Ausmas 3" ar kadastra Nr. 7848 006 
0024 un īpašumā ar kadastra Nr. 7848 006 0019. 

11. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Pirmās Pienenītes" ar kadastra 
Nr.7878 003 0558. 

12. Par grozījumu veikšanu smilts-grants un smilts atradnes “Balda” bieži sastopamo derīgo 
izrakteņu ieguves atļaujā Nr.11-2.1/4/2013 AS “Latvijas valsts meži”. 

13. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 3.maija lēmumā Nr.612 (prot.Nr.9, 
41.§) “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Priekškars atveras!” ietvaros. 

 
 

1.§ 
Par valsts vietējo autoceļu posmu pārņemšanu Viļānu pagasta Jaunviļānos 

Ziņo Juris Zvīdriņš: Izskatot 2024.gada 10.janvāra Valsts sabiedrības ar ierobežotu atbildību 
“Latvijas Valsts ceļi” vēstuli, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par valsts vietējo autoceļu posmu 
pārņemšanu Viļānu pagasta Jaunviļānos. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Tas ir līdz apvedceļam? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

No apļa lejas līdz Jaunviļānu ciema robežai. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Jau izveidotas ielas ir tagad. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Jā, tur, kur izveidotas ielas. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

2,5 gadi atpakaļ bija teritorijas plānojums: izveidotas divas jaunas 
ielas... 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Šobrīd tiek runāts par Pilskalna ielu. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Ja atjaunot, tad visu. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Nevaru komentēt. Šīs lūgums jau ir izskanējis 2022. gadā. Šobrīd VSIA 
"Latvijas Valsts ceļi" ir sagatavojuši īpašumus nodošanai. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tā iela virzās taisni? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Jā, taisni. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Līdz pilsētas robežai? 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

(raksturo ielu atrašanas vietu) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai ir tā, ka uz 5 gadiem būs finansējums no VSIA "Latvijas Valsts ceļi" 
ceļu uzturēšanai vai nē? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Nevaru komentēt. 
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Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Ielai būs piešķirts tranzīta ielas statuss? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Nē, šajā gadījumā finansējumu nepiešķir, tas ir pašvaldības. Tranzīta 
ielas statuss tur nebūs. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Ceļu nepieciešams sakārtot. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

(sniedz informāciju par ielu atrašanas vietu) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Iela, kas atrodas tālāk, kas par to atbild? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Tas ir valsts ceļš. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šīs jautājums tiek virzīts uz domes sēdi un ja radīsies jautājumi, tad to 
būs iespējams apspriest. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Ceļam ir nepieciešams remonts. Bija solīts uzlikt dubulto virsmu. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Asfalta? 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Līdz tiltam. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Tagad ikdienas uzturēšanai - vispār to nevaram darīt. Nav tāda darba 
veida. Par uzlabojumiem - daudzas pašvaldības ir prasījušas, lai pirms 
nodošanas veiktu vēl ieguldījumus. Uz vietas to nevar izlemt. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Netiek runāts par ieguldījumiem, bet pat defektu novēršanu, kas jau ir. 
(turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Jautājums ir arī par sekojošo: kad parakstīs nodošanas-pieņemšanas 
aktu, no tā brīža vēl ir jāuztur mēnesis un finansējums pašvaldībai sāk 
piešķirt no nākamā ceturkšņa. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ņemot vērā finansējuma apmēru uzturēšanai un tos darbus, kas jāizdara 
VSIA "Latvijas Valsts ceļi"... 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Ja paraksta nodošanas-pieņemšanas aktu tagad, tad pēc mēneša vēl 
nevarēs veikt defektu novēršanu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Nodošanas-pieņemšanas aktu var parakstīt, piemēram, maijā, kad varēs 
veikt attiecīgus darbus. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Jā. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

(papildina M.Švarca izteikto viedokli) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Domes sēdē spriedīsim, kad var parakstīt nodošanas-pieņemšanas aktu. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Nodošanas-pieņemšanas aktu nevarēs parakstīt kamēr nebūs MK 
rīkojums. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

(papildina J.Zvīdriņa izteikto viedokli) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

VSIA "Latvijas Valsts ceļi" ir jānovērš defekti. 

Par lēmumu balso: "par"  - 6 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Guntis Rasims, 
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Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - 1 (Zigfrīds Lukaševičs) 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par valsts 
vietējo autoceļu posmu pārņemšanu Viļānu pagasta 
Jaunviļānos". 

 
2.§ 

Par publiskās ūdenstilpes - Meirānu ezera - daļas nomas tiesību nomas līguma noslēgšanu 
Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par publiskās ūdenstilpes - Meirānu ezera - daļas nomas tiesību 
nomas līguma noslēgšanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Parādu personai pret valsti arī nav? 

Izsaka viedokli Ruta 
Sidorova: 

Bija, bet pašlaik nav. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tika pagarināts termiņš šajā gadījumā. 

Izsaka viedokli Ruta 
Sidorova: 

Jā, persona pierīta tādam variantam. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Dotajā brīdī viss ir kārtībā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
publiskās ūdenstilpes - Meirānu ezera - daļas nomas tiesību 
nomas līguma noslēgšanu". 

 
3.§ 

Par Feimaņu ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Feimaņu ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa 
zvejai 2024.gadam. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Pārējie vēl pagaidām stāv brīvi? 

Izsaka viedokli Ruta 
Sidorova: 

Jā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
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Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Feimaņu ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa 
zvejai 2024.gadam". 

 
4.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7856 006 0530 
Griškānu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2024.gada 19.janvāra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar 
kadastra apzīmējumu 7856 006 0530 Griškānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7856 006 0530 Griškānu pagastā". 

 
5.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7862 010 0115 
Kaunatas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2024.gada 30.janvāra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar 
kadastra apzīmējumu 7862 010 0115 Kaunatas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
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starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7862 010 0115 Kaunatas pagastā". 

 
6.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7870 003 2017 
Maltas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2024.gada 26.janvāra iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
parstarpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7870 003 2017 Maltas pagastā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Bet, tur ir būves! 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Nē, tur nav. Agrāk tur bija siltumnīca. Tas ir brīvs gabals, pasūtīts 
mērniecībā, zemesgrāmatā rakstīts - nodos atsavināšanai, pārdos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7870 003 2017 Maltas pagastā". 

 
7.§ 

Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 
7850 008 0261 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību 

apvienošanu Dricānu pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2024.gada 31.janvāra 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās 
zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7850 008 0261 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību apvienošanu 
Dricānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7850 008 0261 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību 
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apvienošanu Dricānu pagastā". 
 

8.§ 
Par rezerves zemes fondā ieskaitītas zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7862 002 
0307 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību apvienošanu 

Kaunatas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2024.gada 31.janvāra 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par rezerves zemes fondā ieskaitītas zemes vienības 
ar kadastra apzīmējumu 7862 002 0307 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz 
pašvaldības vārda un zemes vienību apvienošanu Kaunatas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
rezerves zemes fondā ieskaitītas zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7862 002 0307 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz 
pašvaldības vārda un zemes vienību apvienošanu Kaunatas 
pagastā". 

 
9.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" Silmalas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Latvijasmernieks.lv” sertificētas zemes ierīkotājas K.M., 
2024.gada 23.janvārī iesniegto zemes ierīcības projektu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" 
Silmalas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
"(..)" Silmalas pagastā". 

 
10.§ 

Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Ausmas 3" ar kadastra Nr. 7848 
006 0024 un īpašumā ar kadastra Nr. 7848 006 0019 
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Ziņo Juris Zvīdriņš: Izskatot V.K.  2024.gada 17.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par ceļa servitūta 
nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Ausmas 3" ar kadastra Nr. 7848 006 
0024 un īpašumā ar kadastra Nr. 7848 006 0019. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai ir iespējams aplūkot shēmu? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Shēma ir pielikumā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kur tas atrodas? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Tas ir Dekšāres pagastā. Tur ir fermu komplekss teritorijā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir pašvaldības zemes vienības, kur būs uzlikts servitūts? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Servitūti ir uz pašvaldības zemes. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet par labu? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Tam, kas ir tālāk. Līdz mēslu krātuvei. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai personai nav vēlēšanas pašai atsavināt zemi? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš.: 

Nevar atsavināt. Tur ir būves. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par ceļa 
servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Ausmas 3" ar 
kadastra Nr. 7848 006 0024 un īpašumā ar kadastra Nr. 7848 
006 0019". 

 
11.§ 

Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Pirmās Pienenītes" ar kadastra 
Nr.7878 003 0558 

Ziņo Juris Zvīdriņš: Izskatot SIA “Evecon Solar 1” 2024.gada 30.janvāra iesniegumu, ka arī 
Ē.R. iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā 
"Pirmās Pienenītes" ar kadastra Nr.7878 003 0558. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja tiks nodibināts ceļa servitūts par labu vienam īpašniekam, kā brauks 
citi? 

Izsaka viedokli Juris Tur ir lauks. Ceļš arī būs līdz laukam. Laukā tiks izvietoti saules paneli. 



9 

Zvīdriņš: 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Nē, ja ceļa servitūtu nodibināt, tad jābūt ceļam arī sabiedrības 
vajadzībām. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Nē, sabiedrības vajadzībām tas nav. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Tur vairāk citu īpašumu nav. Īpašumi tur pieder tikai vienai personai. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ja sāksies saules paneļu parka būvēšana, kas būs ar ceļu? Atjaunos 
servitūta ceļu? (turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Servitūta uzturēšana ir tās personas atbildība, kurai par labu tas ir 
nodibināts. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai ir likums, kurš definētu - kādā stāvoklī jāuztur ceļš? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Nē, diemžēl, nav. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par ceļa 
servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Pirmās 
Pienenītes" ar kadastra Nr.7878 003 0558". 

 
12.§ 

Par grozījumu veikšanu smilts-grants un smilts atradnes “Balda” bieži sastopamo derīgo 
izrakteņu ieguves atļaujā Nr.11-2.1/4/2013 AS “Latvijas valsts meži” 

Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot AS “Latvijas valsts meži” iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par grozījumu 
veikšanu smilts-grants un smilts atradnes “Balda” bieži sastopamo 
derīgo izrakteņu ieguves atļaujā Nr.11-2.1/4/2013 AS “Latvijas valsts 
meži”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumu veikšanu smilts-grants un smilts atradnes “Balda” 
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bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujā Nr.11-
2.1/4/2013 AS “Latvijas valsts meži”". 

 
13.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 3.maija lēmumā Nr.612 (prot.Nr.9, 
41.§) “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Priekškars atveras!” ietvaros 

Ziņo Daila Ekimāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 3.maija 
lēmumā Nr.612 (prot.Nr.9, 41.§) “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 
projekta “Priekškars atveras!” ietvaros. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tātad, iepirkums ir veikts pēc projekta. Summa palielinās? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

LAD ir akceptējis šo summu? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Tas ir jāsedz pašvaldībai. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Sanāk, ka LAD piešķirta summa paliek kā iepriekš? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Jā, iepriekš apstiprināta. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja pakalpojums sanāk dārgāks, tad to finansē no pašvaldības budžeta? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

LAD to nevar pārskatīt? Iepirkums ir, dokumenti iesniegti. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Nē, tādi ir noteikumi. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šīs iepirkums bija veikts pagājušogad? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Tirgus izpēte ir veikta tagad, pirms iegādes. Pagājušajā gadā vajadzēja 
veikt tirgus izpēti, lai varētu projektā paredzēt summas. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Sadardzinājums ir uz EUR 2 000,00? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Tas ir gandrīz par gadu, jo tirgus izpēte bija veikta 2023. gada aprīlī. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Izmaksas paaugstinājās. Kāda ir kopīga summa? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

EUR 8 000,00. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vairāk nekā 30 %! Par vienu gadu... 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Tas ir lētākais no četriem piedāvājumiem, diemžēl. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tie paši piedāvājumi, bet summa ir par 35 % lielāka? 
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Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Jā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Gan izejvielas, gan pakalpojumi palika dārgāki. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Jā, diemžēl. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Šī joma ir specifiska, šaura niša. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kāpēc pagājušogad neveicat iepirkumu? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Lēmums tika saņemts tikai oktobrī. Nebija iespējams paspēt to izdarīt. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Jābūt kaut kādam paskaidrojumam, pamatojumam - kāpēc cena tika 
paaugstināta par 35 %, varbūt tāpēc ka tas ir pašvaldības iepirkums? 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Te jau ir veikts iepirkums, ievērojot visas likumdošanas normas. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 3.maija 
lēmumā Nr.612 (prot.Nr.9, 41.§) “Par līdzfinansējuma 
piešķiršanu projekta “Priekškars atveras!” ietvaros". 

 
 

 
Sēde slēgta plkst. 10:03 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                                            Georgijs Jevsikovs 
 
 
 
 
 
Protokoliste                           Žanna Savčenko 

 


